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 سمیر حبوباتی

قرارداد حرفه ای با ملی پوش جوان

ایــن بازیکــن چــپ پا کــه همراه با تیم ملــی نوجوانان در جــام جهانی حاضر 
بــود از تابســتان امســال بــه پرســپولیس پیوســت و ســپس از ســوی یحیی 
گل محمــدی بــه تیــم بزرگســالان فراخوانــده شــد و در تمرینــات ایــن تیــم 
شــرکت کــرد. حبوباتی که در پســت هافبک چپ بــازی می کند به تازگی 18 
ســاله شــده اما جالب اینجاســت که باشــگاه پرســپولیس با او یک قرارداد 
دو ســال و نیمــه و حرفــه ای بســته تــا باشــگاه های دیگر هوایــی اش نکنند.

 شهاب زاهدی

مخالفت پرسپولیس با پیشنهاد ژاپنی

اخیراً پیشنهادی از ژاپن به دست این مهاجم پرسپولیس رسیده و او را هوایی 
کــرده کــه چالــش تــازه ای را آغــاز کنــد امــا ظاهــراً پرســپولیس مخالــف انتقال 
اوســت. البته زاهدی به صورت قرضی در پرســپولیس بازی  می کند و باشــگاه 
اصلی او زوریا اوکراین اســت که بدش نمی آید شــهاب را به تیم ژاپنی بفرســتد 
اما فعلاً او تحت اختیار باشگاه پرسپولیس است، هر چند گفته شده زاهدی 

طبــق بنــد قراردادش می تواند با پرداخت مبلغی از پرســپولیس جدا شــود.

 محمدرشید مظاهری

مذاکره با گلر استقلالی؟

همین اواخر در بازی پرســپولیس – نســاجی بود که هواداران پرســپولیس 
90 دقیقه علیه او شــعار دادند اما حالا پرســپولیس با او برای حضور در این 
تیم مذاکره کرده اســت. مذاکره با این گلر که ســابقه حضور در اســتقلال 
را دارد از ســوی برخــی هــواداران متعصــب با واکنش های تند مواجه شــده 
ضمن اینکه هم لیســت بزرگســال پرســپولیس جا ندارد هم اینکه حضور 

او بــه عنــوان ذخیره بیرانوند حاشــیه هایی به دنبال خواهد داشــت.

از کمپ سرخ
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نبی اللـه باقری هـا مدافـع سـابق تیـم ملـی از 
عملکرد تیم ملی کشـورمان و کادر فنی اش 
در جـام ملت هـای هجدهـم انتقاد می کند و 
معتقـد اسـت ایـران بـه مربی صاحب سـبک 
نیـاز داشـته کـه بتوانـد تحولـی در تیـم ایجـاد 
کند. جدا از انتقاد از تیم ملی، مدافع اسبق 
پرسـپولیس در رابطـه بـا شـرایط خریدهـای 
پرسـپولیس و سـایر مـواردی کـه در تیـم 
پرسـپولیس دیـده می شـود نـگاه چنـدان 
امیدوارانـه ای بـا توجـه بـه کادر فنـی جدیـد 

بـه پرسـپولیس نـدارد.

 در خصوص خریدهای جدید 
پرسپولیس و بازگشت عیسی  چه 

نظری دارید؟
پرسـپولیس بازیکنـان خوبـی مانند اورونوف 
و مدافـع چـپ قطـری را خریـده کـه قطعـاً 
بازیکنـان خوبـی هسـتند و قاعدتـاً اگـر در 
شـرایط مطلوبـی باشـند خیلـی بـه کار تیـم 
می آینـد امـا جـدا از این مسـائل باید در مورد 
عیسـی بیشـتر تأمـل کـرد چـون بـه هـر حـال 
عیسـی بـه شـکل خوبـی از پرسـپولیس جـدا 
نشد. این مهاجم باید در دو، سه بازی اولش 
حتماً برای تیم مفید واقع شـود، در غیر این 
صـورت قـادر نخواهـد بـود در پرسـپولیس 
شـرایط موفقـی داشـته باشـد و عرصـه واقعـاً 
بـرای او سـخت خواهـد شـد. امـا بازیکـن 
ازبکسـتانی واقعـاً بازیکـن خوبـی اسـت و در 
چنـد پسـت هافبـک و وینگـر قطعـاً می توانـد 
به کار پرسپولیس بیاید. مدافع چپ قطری 
هم رزومه خوبی دارد و اگر آماده باشد قطعاً 
می تواند جناح چپ پرسپولیس را بیمه کند 
جایی که پرسپولیس در آنجا مشکل داشت 
البتـه مسـائلی کـه در مـورد موفقیـت مدافع 
قطـری گفتـه می شـود بیشـتر مربـوط بـه 
گذشـته اسـت به همین دلیل من امیدوارم 
بازیکـن قطـری بـا همـان شـکل خوبـی کـه از 
او سـراغ داشـتیم قـادر باشـد در خدمـت 

پرسـپولیس باشـد.
 در رابطه با بازی های دوستانه ای 

که پرسپولیس با مربی 
جدیدش در هر دو دیدار 
نتیجه را واگذار کرد چه 

نظری دارید؟
نه  سـتا و د ی  ی هـا ز با
را نبایـد مـاک قـدرت 
یـک تیـم و مربـی اش 
د چـون در  ر دا قـرا
هـم  زی  بـا و  د ن  آ
پرسپولیس بازیکنان 
ا  ر شـش  ملی پو
ضمـن   . شـته ا ند
اینکـه در هـر دو بازی 
هـم تغییـرات خیلـی 
زیـادی وجود داشـته 
و تیـم بـا بازیکنـان و 
ریتـم ثابتـی بـازی 

اسـت. نکـرده 
 در رابطه با دلایل 
مدیر عامل برای 
انتخاب اوسمار 

چه موضعی 
دارید؟

برای نقد اوسمار خیلی دلایل وجود دارد و در 
ایـن رابطـه مدیرعامـل تیـم هـم خیلـی دلایل 
و چراهـا را در خصـوص انتخابـش مطـرح 
ساخته اما امیدوارم این چراها موجب عدم 
نتیجه گیـری تیـم نشـود، ضمـن اینکـه جـام 
ملت ها هم درس خوبی به مدیران ناکار بلد 

فدراسـیون و فوتبـال مـا داد.
 فکر می کنید برای اوسمار هم بازیکنان 

پرسپولیس به لحاظ انگیزشی و سایر 
موارد با همان انرژی قبلی بازی خواهند 

کرد؟
بـه نظـرم خیلـی از مشـکات فنـی اوسـمار را 
خـود بازیکنـان برطـرف خواهنـد سـاخت. در 
هـر تیمـی هـم مربـی ممکـن اسـت روزی از 
تیـم بـرود و مربـی جدیـد بیایـد، بـا وجـود ایـن 
بازیکنـان ماننـد گذشـته بـاز هـم بیشـترین 
تـاش را انجـام خواهنـد داد و بـرای تیـم  و 
سـرمربی جدیدشـان کـم نخواهنـد گذاشـت 
چـون بایـد جوابگـوی عملکـرد خودشـان 
باشـند و اگـر تیـم نتیجـه نگیـرد بـه نوعـی 
بازیکن هم خودش را زیر سؤال خواهد برد.
 برای تکرار عنوان قهرمانی پرسپولیس 

امیدوارید؟
پرسـپولیس خریدهـای خوبـی داشـته و بـه 
نظـرم بنیـه ایـن تیـم از لحـاظ بازیکـن خـوب 
شـده، ضمـن اینکـه بـا جـذب چنـد بازیکـن 
دیگـر هـم تیـم از هـر لحـاظ شـرایط ایده آلـی 
خواهـد داشـت، بـه همیـن دلیـل مـن باز هم 

بـه پرسـپولیس امیـدوارم.
 در مقطعی شما به مدیران ناکار بلد 
اشاره داشتید، دقیق تر منظورتان را 

بیان می کنید؟
من فکر می کنم سرمربیان تیم های ملی 
اردن، قطـر و حتـی عـراق بـا وجـود اینکـه 
بـه مرحلـه نهایـی نرسـید نشـان دادنـد که 
مربیانـی صاحـب سـبک بودنـد، از ایـن رو 
ما باید بیشتر به خودمان بیاییم و دایم از 
این مسـأله صحبت نکنیم که این نسـل، 
نسـل طایـی بازیکنـان مـا بودنـد. نبایـد 
بـا غـرور خاصـی از ایـن مسـأله صحبـت 
کنیـم چـرا کـه مـا پیشـرفت را در تیم هـای 
معمولـی ماننـد اندونـزی و چنـد تیـم 
متوسط دیگر هم دیدیم که چقدر خوب 
بـازی کردنـد و نسـبت بـه قبل شـان نشـان 
دادنـد کـه چقـدر پیشـرفت کرده انـد. مـن 
فکـر می کنـم تیـم ملـی ما در جام جهانی و 
جام ملت ها در این دوره و دوره های قبلی 
کار بزرگـی انجـام نـداده کـه مـا بخواهیـم 
خیلـی از بازیکنـان فعلـی  و کادر فنی مـان 
دفـاع کنیـم. مـن فکر می کنـم تیم ملی ما 
نـه جـام آورد و نـه بازیکـن جوانی را معرفی 
کـرد کـه بتـوان از عملکـردش دفـاع کـرد. 
در ایـن بیـن نمی تـوان بحـث مسـائل 
فنـی را هـم زیـاد بـاز کـرد چـون خانـه از 
پای بسـت ویران اسـت و با گفتن من هم 
کاری درسـت نخواهـد شـد. قصـد نـدارم 
ناامیدانه حرف بزنم اما با شـرایطی که ما 
از تیم ملی مان می بینیم تیم ملی ما اصاً 
بـه جـام جهانـی نخواهـد رفـت. مـا در جـام 
ملت ها هم بازی های خوبی ارائه ندادیم 
و اگـر مقابـل ژاپـن هـم نتیجـه گرفتیـم در 
آن بـازی از جلـو آن تیـم را پـرس کردیـم و 
رو بـه توپ هـای بلنـد و مسـتقیم آوردیـم. 
بـه نظـرم اگـر مربـی بـزرگ بیاوریـم مربـی 
قـادر خواهـد بـود کـه سـاختار تیـم ملـی را 
درست کند و به شرایط تیم ملی مان سر 

و سـامان بدهـد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

غام فتح آبادی مهاجم اسبق پرسپولیس معتقد است 
نبایـد دو بـازی تدارکاتـی را مـاک سـنجش اوسـمار قـرار 
داد امـا بـا وجـود ایـن می گویـد کـه اگـر در دو سـه بـازی 
ابتدایـی تیـم پرسـپولیس زیـر نظـر اوسـمار نتیجه نگیرد 
هـواداران او را نمی خواهنـد و شـرایط را بـرای ادامـه کار 

ایـن مربـی دشـوار خواهنـد سـاخت.

 پرسپولیس در دو بازی تدارکاتی اش در دبی و 
تهران دو شکست بد را تجربه کرد، این مسأله را به 

لحاظ فنی چگونه ارزیابی می کنید؟
بـه هـر حـال پرسـپولیس شکسـت سـنگینی را مقابـل 
شباب الاهلی تجربه کرد اما در آن بازی تیم پرسپولیس 
بازیکنان اصلی مصدوم زیادی داشته ضمن اینکه سه 
بازیکـن ملی پـوش نیـز در اختیـار اوسـمار نبودنـد کـه 
همـه ایـن مـوارد تأثیـر زیـادی در تیـم پرسـپولیس و روند 
نتیجه گیـری اش در بـازی اول داشـت. بـازی کـه بـه هـر 
حـال قبـل از آن در اردو بازیکنـان تمرینـات بدنسـازی 
هـم انجـام داده بودنـد امـا در بازی دوم شـرایط تیم فرق 
داشـت و مربـی بـا تغییـرات زیـادی بـه مصـاف حریـف 
رفـت و مقابـل تیـم وسـط جدولـی لیـگ یـک شکسـتی 

دیگـر را تجربـه کـرد.
 در رابطه با زوج عیسی و شهاب چه نظری دارید؟

به نظرم این زوج جواب می دهد و قادر است که کارآیی 
خوبـی را از خـود ارائـه دهـد. در رابطـه بـا مهاجم جدیدی 
کـه از تیـم فجرسپاسـی هـم گرفتـه شـده بایـد گفـت کـه 
ایـن بازیکـن شـرایط متفاوتـی دارد چـون بازیکنـی کـه از 
لیـگ دسـته اول می آیـد بـه زمـان نیـاز دارد تـا خـودش را 

در تیـم نشـان دهـد.
 در رابطه با کمبودهای پرسپولیس در پست های 

مختلف با توجه به خریدهایی که داشته چه نظری 
دارید؟

به نظرم حتماً پرسـپولیس باید یک مهاجم سـوم خوب 
و یک هافبک خوب دیگر را به خدمت بگیرد که بتواند 
جـای سـرلک را در خـط میانـی پـر کنـد. در ایـن رابطـه 
پیشـنهاد مـن ایـن اسـت حـالا کـه هنانـوف مشـتری دارد 
باشـگاه بایـد ایـن بازیکـن را بفروشـد تـا بـا پولـی کـه از 
انتقال این بازیکن نصیبش می شود دو بازیکن زیر 23 
سـال ماننـد عمـری را جـذب کنـد؛ دو بازیکنـی کـه حتمـاً 
بتواننـد جایگزیـن عمـری و پسـت دیگـری کـه بازیکن به 

آن نیـاز دارنـد کننـد.
 اما اوسمار گفته که به این بازیکن چند پسته که 

نمایش خوبی داشت در پرسپولیس نیاز دارد؟
نـه مـن فکـر می کنـم همـان قـدر که هنانوف در گلسـازی 
خـوب اسـت و بـه تیـم کمـک می کنـد گاهـی اشـتباهات 
بـدی را در کارهـای دفاعـی انجـام می دهـد کـه وقتـی ایـن 
مسـأله را در نظـر بگیریـم بـه ایـن نکتـه می رسـیم کـه 

پرسـپولیس می توانـد از فـروش هنانـوف تـا ماندنـش بـا 
توجـه بـه شـرایطی کـه پیـش آمده بیشـتر اسـتفاده کند.
 با توجه به بازی های دشوار پرسپولیس مقابل اراک 
و تراکتور فکر نمی کنید که اوسمار در آزمون سختی 

قرار خواهد گرفت؟
طرفـدار پرسـپولیس تحـت هـر شـرایطی از تیمـش 
بـرد می خواهـد بـه همیـن دلیـل اگـر در دو سـه بـازی 
ابتدایـی کـه سرخپوشـان پیـش رو دارنـد تیـم نتیجـه 
نگیـرد هـواداران عرصـه را بـر او سـخت کـرده و بایـد از 

پرسـپولیس بـرود.
 اما مدیرعامل پرسپولیس خواهان ادامه کار 

اوسمار است و از او حمایت می کند!
در تیمـی ماننـد پرسـپولیس اختیـار کارتـان دسـت 
خودتـان نیسـت و ممکـن اسـت یـک روز باشـید و 
روز دیگـر هـم شـما را از مدیریـت تیـم کنـار بگذارند 
از ایـن رو خـود مدیرعامـل هـم حاشـیه امنیـت 
چندانـی نـدارد ضمـن اینکـه مـن خبـر موثـق دارم 
بزودی هیأت مدیره پرسـپولیس و اسـتقال تغییر 

خواهنـد کـرد.
 در رابطه با دیدار سختی که پرسپولیس مقابل تیم 

آلومینیوم اراک در این شهر پیش رو دارد چه نقد 
فنی دارید؟

بـه نظـرم پرسـپولیس مقابـل تیـم اراکـی کـه چنـدی 
قبـل بـازی جـام حذفـی اش را هـم بـا بـرد سـپری کـرد کار 
سـختی را پیـش رو دارد از ایـن رو روز سـختی را مقابـل 
تیم یکدسـت اراکی پیش رو داریم. در رابطه با اوسـمار 
بایـد ایـن را هـم اضافـه کنـم کـه تـا بازی هـا شـروع نشـود 
و مـا تفکـرات ایـن مربـی برزیلـی را نبینیـم قـادر نیسـتیم 

کـه در مـورد او پیـش داوری کنیـم.
 در رابطه با حضور ملی پوشان پرسپولیس و 

حضورشان در تمرینات تیم باشگاهی چه صحبتی 
دارید؟

خیلـی مهـم اسـت کـه بازیکنـان ملی پـوش پرسـپولیس 
بـه لحـاظ ذهنـی و روانـی خـوب ریـکاوری کننـد تـا بتـوان 

از آنهـا در باشـگاه بهتریـن بهـره را گرفـت.
 اما اگر مدیرعامل پرسپولیس تغییر کند این 

احتمال هم وجود دارد که یحیی دوباره به تیم 
پرسپولیس باز گردانده شود!

قلعه نویی که در تیم ملی به احتمال زیاد حفظ می شود 
بـه همیـن دلیـل مـن اگـر جـای سـرمربی تیـم ملـی بـودم 
یحیـی را بـه عنـوان دسـتیار اول بـه تیـم ملـی می بـردم 
مربی بزرگی که حتماً شـرایط نیمکت تیم ملی را بسـیار 
بهتر خواهد کرد و بازیکنان هم از او حرف شنوی زیادی 

خواهند داشـت.
 در رابطه با نقش سیدجلال با توجه به حضور 

اوسمار چه صحبتی دارید؟
سـیدجال بـه درد پرسـپولیس می خـورد امـا بایـد دیـد 
زمـان باخـت ایـن مربـی می توانـد حاشـیه های تیـم را 
کنترل کند و به سـرمربی پرسـپولیس کمک کندیا خیر.

باقری ها: عبدالکریم دفاع چپ را بیمه می  کند

 برای نقد اوسمار 
خیلی چراها وجود دارد

هنانوف را بفروشند، دو تا عمری بخرند

فتح آبادی: گل محمدی 
دستیار قلعه نویی شود

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار
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پنجره باز شود تکلیف 
نقل و انتقالات 
روشن می شود

درویـش دربـاره اینکـه چه برنامه ای 
برای نبیل باهویی و هنانوف دارید، 
گفـت: اولاً کـه مـا بـا سـرمربی تیـم 
هماهنگ هستیم و هرچه بخواهد 
انجـام می دهیـم ولـی اول بایـد 
پنجـره را بـاز و قراردادهـای جدیـد 
را ثبـت کنیـم، بعـد بازیکـن را کنـار 
بگذاریـم. پنجشـنبه بـازی داریـم، 
نیـم کنـار  شـاید بازیکنـی را نتوا
بگذاریـم، 3 بازیکـن هـم سـرمربی 
اسـم داده کـه کنـار گذاشـته شـوند. 
پـس بایـد صبـر کنیـم پنجـره بـاز 
شـود. شـاید بـه بـازی اول نرسـد. 
بـه همیـن خاطـر بعـد از بـاز شـدن 
پنجـره می توانیـم بحـث کنیـم کـدام 
بازیکنان مدنظر سرمربی نیستند. 
اوسـمار بـه مـا لیسـت داده اسـت.

پرداخت 500 میلیارد 
بدهی در دو سال

مدیرعامـل باشـگاه پرسـپولیس 
گفت: از دیرباز مشکات و انباشت 
بدهی هـا در پرسـپولیس وجـود 
داشـته کـه البتـه سـعی می کنیـم در 
هـر فصـل تعـدادی از ایـن بدهی هـا 
را از سـرفصل ها بیـرون بیاوریـم. از 
روزی کـه بـه باشـگاه آمـدم، نزدیـک 
بـه 500 میلیـارد تومـان بدهی هـای 
گذشـته را پرداخـت کـرده  و خیلـی 
از پرونده هـا را کـم کـردم. در حـال 
حاضـر نزدیـک بـه 50-40 پرونـده 
مفتـوح یـا در حـال رسـیدگی در 
شـعب مختلـف داریم. برای بیشـتر 
از 30-20 پرونـده موفـق شـدیم رأی 

را بـه سـود باشـگاه بگیریـم.

70 میلیارد برای 
رادو رفت!

درویش با اشـاره به اینکه رسـیدگی 
بـه پروندهـای مالـی باشـگاه کار 
خیلـی سـختی اسـت گفـت: حمیت 
تمـام تیم هـا بـه ویـژه باشـگاه های 
صنعتی این اسـت که برای پیشـبرد 
اهـداف خـود برنامه ریـزی کننـد امـا 
عاقه مندان به پرسـپولیس بدانند 
یـک میلیـون و 50 هـزار یـورو از پولی 
کـه ربطـی بـه دوره مدیریـت مـن 
نداشـت، جهت پرونده رادوشوویچ 
پرداخـت کـردم. امـروز ایـن مبلـغ 
70 میلیـارد تومـان می شـود. ایـن 
پـول چـه گره هایـی می توانسـت از 
کار پرسـپولیس باز کند؟ متأسـفانه 
جـدا از پولـی کـه پرداخـت کـردم، 
15 میلیـارد تومـان هـم  بایـد 10-
مفاصـا حسـاب مالیاتـی بگیـرم و بـه 
فیفا بفرسـتم تا پنجره ما را باز کند.

حکم جدید علیه پرسپولیس

مدیری که 7 میلیارد 
گرفت و قرارداد نبست!

درویـش در بخشـی از نشسـت 
خبـری خـود بـا اشـاره بـه اینکـه 
»هـوادار اگـر مطالبه گـر اسـت بایـد 
دنبـال ایـن باشـد چـرا پرسـپولیس 
ایـن پول هـا را می دهـد؟« گفـت: 
اگـر ایـن مبلـغ را بـه رادو نمی دادیم، 
امروز باشگاه به تیم بدهکار نبود و 
همه بازیکنان و مربیان، درصدهای 
خـود را گرفتـه بودنـد. ضمـن اینکـه 
بـا ایـن پـول می توانسـتم بازیکنـی 
در حـد کیفیـت اروپـا بیـاورم. 10-15 
روز قبـل یـک حکمـی بـرای مـا آمـد 
کـه 5-4 سـال قبـل مدیـری از یـک 
نفـر 7 میلیـارد گرفتـه امـا پـس از 
چنـد وقـت بـه او گفتـه نمی توانیـم با 
هـم قـرارداد ببندیـم. پرداخـت پـول 
طـرف را هـم امـروز و فـردا کرده انـد. 
یـن حـرف راحـت  شـاید گفتـن ا
باشـد امـا آن فـرد بـرای طلبـش 151 
میلیـارد تومـان حکـم گرفتـه اسـت. 
باشـگاه چگونـه ایـن پـول را بدهـد؟ 
هـوادار دغدغه منـد اسـت و تیـم را 
دوسـت دارد. عواطف و احساسات 
داشـتنش خیلـی خـوب اسـت امـا 
مطالبه گری یعنی اینکه بگویند چه 
کسی این بار را روی سر پرسپولیس 
ریختـه کـه 151 میلیـارد تومـان بایـد 

جریمـه بدهـد؟


